

## **Fotbollssektionsmöte 2023-10-17**

### **Närvarande:**

Elin Grahn, Fredrik Larsson, Amanda Widell, Emma Kenne, Jörgen Deyre, Madeleine Palm, Rickard Viktorsson, Thomas Larsson, Andreas Larsson, Niklas Siberg,, Anna Belfrage

### **Följande lag var representerade på mötet:**

F13, P10-11, P09, P12, F11-12, F15-16, P15, P13, P14, Projektgruppen, P12.

### **1) Mötet öppnas**

### **2) Val av sekreterare**

Rickard Viktorsson F11-12 valdes till sekreterare.

### **3) Godkännande av dagordning**

Dagordningen lästes upp och godkändes

### **4) Val av justeringsmän**

Amanda Widell, Emma Kenne

### **5) Föregående protokoll**

Föregående protokoll lästes upp i stora drag. Protokollet finns tillgängligt på hemsidan.

### **6) Punkter från sammankallande – F13/14**

Fått uppgift att ta upp ett antal frågor på mötet:

#### **1. Städning av klubbstugan:**

Bakgrund är att det är svårt att få folk som ställer upp och städveckan lätt glöms bort.

Diskussioner fördes bland annat kring:

- Besiktning vid städning av klubbstugan.
- Förslag om att ha en tillgänglig lista med telefonnummer och att man får signera att städningen är gjord.
- Förslag om överlämning att de som städat skickar till nästa grupp.
- Meddela lagen att det finns en kommunikationsansvarig som ansvarar för att städschemat kommunicerats.

Det bestämdes att vi i alla fall bör uppdatera pärmen med instruktioner/städscheman om hur/när städningen ska göras, kanske med kontaktuppgifter. Fredrik tittar på detta och lägger till lag som inte funnits med tidigare.

#### **2. Inkommande fråga om att arrangera en cup/fotbollsdag:**

Madeleine Palm hade kommit in med ett förslag om att arrangera en cup/fotbollsdag bland annat som ett sätt att få in pengar till lagen. Madeleine har även engagerat sponsorer som kan tänka sig att vara med och sponsra (McDonalds, Allhyr). Diskussionspunkter:

- Det påpekas att det är mycket jobb med en cup och kan vara svårt att få sanktionerat av förbundet.

- Ett alternativ kan vara att man försöker se till att få många hemmamatcher under denna dag, alternativt kan man ansöka om en seriefri idag (via Fogis) och istället samla ihop träningsmatcher med lokala lag och/eller involverar A-laget som kanske kan möta pojk/flick-lag från klubben.
- Gräsytan kring klubbstugan abonneras av klubben och kan användas för aktiviteter (hoppborg etc.)

Sektionsmötet föreslog att kontakta Sören. Som är med och lägger serierna, för att bestämma en dag, t.ex. en helgdag under Maj månad.

### 3. Fråga om hur kiosken ska bedrivas.

Fram tills idag har varje lag ansvarat för försäljningen vad gäller inköp och bemanning och försäljning har gått rakt in i lagens lagkassor.

- Många andra klubbar har en gemensam kiosk och där inkomsterna delas upp rättvist mellan lagen. Med detta kommer krav att lagen ska sälja fika på sina hemmamatcher.
- Det gamla sättet kunde bli orättvist eftersom försäljningen på A-lagets matcher skiljer sig mycket beroende på derby eller ej.
- Med den nya bollboden/kiosken så är det bara ett lag som kan använda den. Ibland är det flera matcher pågående samtidigt. Med central kiosk kan de dela på bemanningen men behöver inte konkurrera.
- Alla lag har inte haft koll på grejer i kyl/frys. En del gammalt har fått slängas.
- Det diskuterades också kring nackdelar med central kiosk, t.ex. att man kanske inte är lika benägen att sponsra med inköpt dricka/fika eller hembakt om det inte går direkt till egna lagkassan utan till alla lag.
- Diskussioner fördes även kring när pengarna ska fördelas mellan lagen. Det beslöts att kolla med Patrik om former kring förskottsbetalningar eller alternativt flera utbetalningsdatum. Detta för att säkerställa att pengarna finns hos lagen när de behövs.
- Fredrik meddelade att Anna-Karin skulle kunna tänka sig att vara ansvarig för kiosken.

Sektionsmötet röstade och majoriteten var för att prova centralt under nästa år och föreslår att Anna-Karin kommer på nästa sektionsmöte för att komma överens om ett upplägg.

### 4. Förslag om ett parafotbollslag:

Förslaget är från Robert Nordström Vasquez som är intresserad av att starta ett parafotbollslag och undrar om det finns fler som vill hjälpa till. Han kan tänka sig att driva det. Förslaget mottogs positivt och det framfördes att alla ska kunna vara med i Kareby IS. Förslaget är att Robert kommer och presenterar förslaget på ett kommande möte.

Diskuterade även om att skicka ut lite förhandsinfo inför nästa säsong vad som är på gång, till exempel med kiosken, målning av klubbhuset och städschema. Något att ta upp igen på nästa möte.

## 7) Status Ekonomi & Budget, uppdatering från kassör - Senior & P14

Introduktion med Patrik pågår och tanken är att successivt börja föra över ansvar till gruppen. (Amanda)

### **8) Anläggningar – F15/16 & P08 samt Anläggningsgrupp**

Elin. Fredrik: Det kommer att bli en städdag till våren. Klubbhuset ska även målas under nästa år (1-2 helger). Förslaget är att bestämma 2 helger, kanske under Maj. Hör om A-laget kan tvätta fasaden.

### **9) Kommunikation, Sektionens mejl, web, laget, facebook och sociala medier – P10/11**

Inget nytt. Arbetssätt kring inkommande mail etablerat.

### **10) Material/Inköp övrig utrustning – F09/10 & Senior**

Inget nytt.

### **11) Marknadsföring och sponsring – P12**

Inget nytt. Patrik skulle kolla om tillstånd.

### **12) Värdegrund/Vision/Ungdomsråd/Fotbollsskola – P15 & P16 samt Visionsgrupp**

Inget nytt. Fotbollsskola brukar skötas av det laget som just bildat lag.

Diskussion kring unga ledare. Att lite äldre flickor/pojkar kan få nån utbildning och vara med och hjälpa till i unga lag. Får kollas upp till nästa möte.

### **13) Valberedning/Samarbete/Övergångar/Samsynsavtal – P13 & P09**

Inget att rapportera.

### **14) Övriga frågor**

### **15) Nästa möte**

Thomas säger 6:e februari, då blir det så! Klockan 18.00.

### **16) Mötet avslutas**

Sekreterare: Rickard Viktorsson

Justerare: Emma Kenne, Amanda Widell